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Ha collega’s,

Thur 1/12/2023 6:29:05 PM

ik kreeg dit doorvia
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968549

Ik ben benieuwd hoe de RVS kijkt naar een evt advies en hoe snel ze dat zouden kunnen leveren (bijv als signalement).

Mijn beeld was dat het zou moeten gaan om een relatief beperkte scope en snelle doorlooptijd. Zou de RVS dat kunnen?

Groet AFL

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

5.1.2e

von:ICVerzonden: woensdag 11 januari 2023 17:21

|@minvwsnl>

Onderwerp: Onderwerpen overleg minister Post-COVID/medisch kwetsbaren

Ik zou graag twee onderwerpen door willen geven die we op 19 januari met de minister zouden

willen bespreken.

Var cb ik begrepen dat de agenda-onderwerpen in de 3 MT’s worden bepaald de

donderdag voorafgaand aan het overleg met de minister.

Expertisecentrum post-COVID

We willen graag met de mister bespreken hoe hij tegen de verschillende varianten van het

expertisecentrum aan kijkt.

Daarnaast willen we graag bij hem toetsen of hij het met ons eens is dat we een kleine paragraaf
in de veegbrief zetten waarin wordt voldaan aan de motie Kuiken.

Dit zal dan voornamelijk gaan over of het expertisecentrum een fysiek centrum wordt en of het

op 1 plek zal zijn of op meerdere plekken.

In de veegbrief zullen we dan ook toezeggen dat we (eind Q1 of in het voorjaar??) met een grote

post-COVID brief komen.



Toezegging GR-advies medisch kwetsbaren en mogelijke alternatieven

De mister heeft aangegeven dat hij een advies wilde vragen aan de Gezondheidsraad over de

bescherming van medisch kwetsbaren.

Wij hebben met de GR gesproken, maar zij geven aan dat dit een vraag is die zi) niet kunnen

beantwoorden. Dit komt doordat zij enkel op basis van de wetenschap adviseren en deze vraag

geschikter is voor een ander adviesorgaan waarbij een meer maatschappelijke insteek centraal

staat. Vervolgens hebben wij de mogelijkheden verkend via het MIT/OMT en een oriénterend

gesprek gehad met de RVS.

Er zijn drie opties die we willen voorleggen aan de minister

o Advies op deze vraag mee laten gaan met het MIT/OMT advies over het intrekken van

de A-status van Covid-19

* De RVS om een breder advies vragen over de huidige situatie en hoe we hier in de

toekomst mee om moeten gaan bij een eventuele volgende pandemie.
* Geen advies vragen

Mochtje nog vragen hebben, hoor ik het graag!
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